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Abstract (en)
The edge profile is provided by an angle profile (1) with an extended horizontal lip (5) for covering the edge of the stair tread covering (12). A
perpendicular impact surface fits over the top of the covering (32) for the riser, secured to a base profile which is screwed to the surface of the stair
tread (31). The angle profile is secured to the base profile via a height adjustable fixing, to accommodate the thickness of the stair tread covering,
e.g. using upstanding guide edges (11) projecting from the base profile defining a screw sleeve for a fixing screw (16) fitted through the angle profile.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Treppenkantenprofil, bestehend aus einem Trittwinkelprofil (1) mit einem Trittschenkel (2), dessen freies Ende als
Abdeckflügel (5) für einen Treppenbelag (12) ausgebildet ist, einem daran im wesentlichen im rechten Winkel angeordneten Anschlagschenkel (3),
und einem auf der Treppe festlegbaren Basisprofil (4). Das Trittwinkelprofil (1) ist auf dem Basisprofil (4) über eine höhenverstellbare Halterung
festgelegt. Die Höhe des Trittwinkelprofiles (1) kann in Abhängigkeit von der Materialstärke des Treppenbelags (12) so eingestellt werden, daß der
Abdeckflügel (5) auf dem Treppenbelag (12) zur Auflage kommt. <IMAGE>
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